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表6
Form 6

优秀产品奖、优秀创新产品展示区申请表

Application Form for Excellent Product Award 

and Top Innovative Products Display
截止日期：2018年9月25日

2018年10月30日

按需提交资料

Deadline (for Top Innovative Products Display): September 25, 2018

Deadline (for Excellent Product Award): October 30, 2018
Optional to submit

填表日期：     年    月   日                                          编号：

Date：                                                                No.：
	1、 优秀产品奖填报 

Excellent Product Award

	参展
单位
信息

Exhibitor Information
	所属展区

Exhibition Area
	
	展位号

Booth No.
	

	
	单位名称
（中文全称）

Name of Organization

 (full name in Chinese and English)
	

	
	单位分类

Organization Type
	□国有企业State-owned Business 

□民营企业 Private Enterprise 

□高校、科研院所 Universities and Research Institutes 

□海外企业 Overseas Enterprise  

□外商投资企业Foreign-invested Enterprise  

□个人 Individual-owned           

□留学生 Overseas Student  

□国内其它 Domestic Others 
□海外其它 Foreign Others

	
	单位地址
Organization Address
	

	
	联 系 人

Contact Person
	
	联系电话

Phone
	

	参展
产品
信息

The Exhibition Product Information


	产品名称
（中文全称）

Product Name

(Chinese Full name)
	

	
	技术领域

Technology Field
	□电子与信息 互联网+  Electronic and Info, Internet plus 

□新材料 New Materials

□新能源、节能技术 New Energy and Energy-saving Technologies

□绿色建筑 Green Building

□光电显示 Optoelectronic Display

□医疗健康 Healthcare

□生物、医药及医疗器械 Biology, Medicine and Medical Instruments   

□光机电一体化及先进制造 Optical-mechanical Integration and Advanced Manufacturing        

□环境保护 Environmental Protection         

□高技术服务业 High-tech Service Industry 
□地球、空间、海洋工程 Earth, Space, Ocean Engineering 
□航空航天 Aerospace  
□农林牧渔 Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery    

□其他 Others

	
	产品所属

计划名称

Product Plan Name

(See the below Application Notification)
	
	成果权属

Ownership of the Achievements

(See the below Application Notification)
	

	产品简介
（其它说明）

Product Brief Introduction 

(for additional notes)
	（此栏不够可附页）
(Please attach additional pages if necessary )



	推荐单位
意见

Comments from the delegation group or CHTF
	

	申报说明

Application Notification
	1、 产品所属计划名称： 如国家新产品计划、国家863计划、省火炬计划、市星火计划等，并提供产品所属计划名称的复印件。 
2、 成果权属：1、独占；2、共有；3、其它。

3、 参展单位保证提供资料的真实性和合法性，保证其不存在任何知识产权纠纷问题，并承担由此产生的一切法律责任；若因资料的不准确或不完整影响评奖结果，责任由参展单位承担。

4、 参展单位须与该申报表一并提交下列资料（通过CIS系统提交相关文件）：

（1） 企业营业执照复印件或事业单位法人证书复印件 
（2） 产品相关的知识产权权属证明文件或可说明其技术权属的相关材料；

（3） 生产许可证或市场准入证明复印件；

1. Product Plan Name: National New Product Plan, National 863 Plan, Provincial Torch Plan, Municipal Spark Plan, etc. The copy of Product Plan Name should be provided.
2. Ownership of achievements: 1. exclusive right 2. co-owner 3. Others

3. The exhibitors shall guarantee the authenticity and legality of the materials provided, and guarantee that there are no disputes over intellectual property rights, and bear all legal responsibilities arising therefrom; The exhibitors shall be responsible for any inaccuracy or incompleteness of the information which may affect the result of the awards.

4. Exhibitors should submit the following information together with the application form:

    (1) A copy of the business license of the enterprise or the legal person certificate of the institution;

    (2) Documents certifying ownership of intellectual property relating to the product or relevant materials that may indicate ownership of the technology;

    (3) Copy of production license or market access certificate 

	如该产品需同时申报优秀创新产品展示请补充以下信息

Please add the following information if this product also wants to apply for 
Top Innovative Products Display

2、 优秀创新产品展示 

	产品展示
形式

Product
Display
	□产品实物 Actual Product    □产品模型 Product Modal

	产品展示
尺寸

Product Size
	长度 Length        cm；宽度 Width         cm；高度 Height         cm

	产品亮点
描述

Description of Product Highlights
	（请对产品的创新成果、优势等亮点信息进行具体描述，包括但不限于核心关键技术、技术创新点、创新设计点、主要技术指标、市场竞争优势、产品独家功能等内容，至少300字。）

(Please describe the product's innovation achievements, advantages and other highlights in detail, including but not limited to core key technologies, technological breakthroughs, innovative designs, major technical indicators, market competitive advantages, exclusive functions of the product, etc., at least 300 words.

	产品图片

Product Picture
	请提交1张以上产品高清图片，图片格式为：jpg、jpeg、gif、png，图片大小不超过10MB。

Please submit more than 1 product HD picture in JPG, jpeg, GIF, PNG, and the image size of the picture should be not more than 10MB.

	其他产品
资料附件
Other Supplementary

Documents
	请补充提交任何能辅助说明和展示产品优势及特点的其他资料，包括但不限于产品宣传片、产品宣传册、产品宣传广告、产品报道或软文、产品获奖证明等内容。

Please submit any additional materials that can assist in the description and display of the advantages and features of the product, including but not limited to the product publicity video, product brochures, product advertisements, product reports or advertorials, product awards, etc.

	申报说明

Application Notification
	1、 活动时间 

征集时间：2018年7月25日至2018年9月25日

评选时间：2018年9月26日至2018年10月10日

展示时间：2018年11月14日至18日
1. Time
Submission Time: July 25 to Sept. 25, 2018 
Selection Time: Sept. 26 to Oct. 10, 2018 
Display Time: Nov. 14 to18, 2018
2、 展示区概况 

展示地点：深圳会展中心二楼序厅

展示面积：240㎡（30m*8m）

展示内容：第二十届高交会创新产品（拟30-50个）
2. Overview of the Display Area
Site: 2F Lobby of Shenzhen Convention & Exhibition Center
Size of the Area: 240㎡（30m*8m）
Display Content: innovative products (about 30-50 items) of the 20th CHTF
3、 本项目为第二十届高交会独家增值服务，仅限本届高交会优秀产品奖参评产品或项目可报名参加。 
3. This event is the value-added service of the 20th China Hi-Tech Fair and exclusive for the products or projects signing in application of Excellent Product Award meanwhile. 
4、 第二十届高交会创新产品展示区由高交会统一设计及搭建，整体设计风格定位于极简、科技。高交会将为每个展品定制统一展台、展板、铭牌、互动网页、二维码等，提供同等内容的展示机会，包括产品展示、产品图文介绍、产品展馆展位号指引、公司名称、联系方式等。

4. The 20th CHTF Top Innovative Product Display area is designed and constructed by CHTF organizing committee. Unified booth, panel, nameplate, interactive web page, and QR code will be provided by CHTF. In addition, equal exhibition opportunity (including the display of company product, picture & text description, booth number guide, company name, contact information, etc.) will be provided. 

五、第二十届高交会创新产品展示区的展品需提供实物或模型，并配合展示区尺寸及设计标准完成展示。无法提供产品实物或模型的参展单位，不建议参与本项目申报。

5. The exhibits in the Display area should be physical objects or models, and the display should be completed according to the size and design standards of the area. Exhibitors who are unable to provide product or model are not recommended to apply for this event.
六、申报单位须确保其申报资料与产品技术的真实性、合法性，确保不侵犯任何第三方权益、不存在任何产权纠纷，由此产生的一切责任由申报单位自行承担，与高交会无关。
6. The applicant shall ensure the authenticity and legality of its declaration data and product technology, and ensure that it does not infringe any third-party rights or interests, and does not have any disputes over property rights. All responsibilities arising therefrom shall be borne by the applicant itself. 
七、请报名单位提交尽量丰富的产品资料，有助于专家评审小组更加了解产品而开展评选工作。
7. Please submit as much product information as possible, which will help the professional evaluation team to make precise assessment and decision.
八、高交会拥有本项目活动最终解释权。
8. CHTF h as the right of final interpretation of this project.


